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Abstract (en)
On at least one oven wall (1), the microwave oven has a lamp chamber (6) with a lamp (10), which lamp chamber (6) is closed off from the oven
space by means of a screen (14) through which light rays can pass but microwaves cannot. According to the invention, the screen (14) is articulated
on a stationary oven part (1, 5), can be displaced with respect to the lamp chamber (6) into an open position, and can automatically be reset into the
closed position. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Mikrowellenofen besitzt an mindestens einer Ofenwandung (1) eine Leuchtenkammer (6) mit Lampe (10), welche Leuchtenkammer (6) durch
eine für Lichtstrahlen durchlässige jedoch für Mikrowellen undurchlässige Abschirmung (14) gegenüber dem Ofenraum verschlossen ist. Gemäß
der Erfindung ist die Abschirmung (14) an einem stationären Ofenteil (1,5) angelenkt, gegenüber der Leuchtenkammer (6) in eine Öffnungsstellung
verstellbar und selbsttätig in die Schließstellung rückstellbar. <IMAGE>
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